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DZIESIĄTA ROCZNICA KANONIZACJI ŚWIĘTEGO JANA ANTONIEGO
FARINY RZYM 23.11.2014

REFLEKSJA PROPONOWANA NA MIESIĄC KWIECIEŃ 2024

Z pism św. Fariny:

sdvi.org

,,Oh! Boska Eucharystia! Oto słońce Kościoła i dusza chrześcijaństwa”.
„Komunia jest podstawą, bramą i drogą najwyższych myśli; jest to
zasada wszystkich sił duchowych. W Komunii leży źródło wszelkiej

pociechy, więź całego zjednoczenia Boga z ludźmi. Komunia jest tym,
co prawdziwie jednoczy człowieka z Bogiem, Boga z człowiekiem.”           

 Krótki komentarz:
Eucharystia jest słońcem, czyli rzeczywistością, która ogrzewa, oświeca,
pozwala na życie, a jednocześnie jest duszą, czyli podporą,
fundamentem, samą istotą chrześcijaństwa. Eucharystia jest źródłem
wszelkiej siły duchowej i jedyną rzeczywistością zdolną do usunięcia
dystansu pomiędzy stworzeniem a Stwórcą. Każda cząstka Hostii to
Chrystus, który się nam ofiarowuje, który staje się naszym towarzyszem
podróży, naszym przyjacielem, najbardziej zaufanym, bo kocha nas bez
zastrzeżeń. 
.

 Wskazówki do przemyślenia i podzielenia się:
Jaka jest moja relacja z Jezusem Eucharystycznym?
Czy dzielę się z innym tym, co otrzymuję od Jezusa?

Postanowienie:
Nieść ludziom, których spotykam, pocieszenie i przebaczenie, które
otrzymuję od Jezusa
Anegdota z życia Fariny:
„Jakże wzruszające było widzieć, jak ten święty biskup jaśnieje radością
wśród dziewcząt! Dla każdej miał dobre słowo, uśmiech i często drobny
upominek. Codziennie przed wstaniem od stołu zbierał pozostawione na
obrusie owoce i słodycze i chował je do kieszeni... tak głębokich, że można
by je nazwać studnie. Kiedy przyjeżdżał do Instytutu, gdy tylko wysiadł z
powozu, dziewczęta biegły mu naprzeciw i opróżniały jego kieszenie.
Potem z wielką radością, w małych grupach zabierał je na przejażdżkę
powozem wokół dużego dziedzińca!” (ze wspomnień sióstr).
„Pewnego roku w kościele Instytutu wygłaszałem po raz pierwszy
przemówienie na temat Patronki św. Doroty. A kiedy mówiłem,
widziałem biskupa wciąż stojącego, z głową zwróconą w stronę
tabernakulum obok ołtarza. Co on sobie myślał? Czy może nie myślał
o Chrystusie obecnym w Najświętszym Sakramencie?” 
świadectwo ks. Antonio De Marchi.

 

( D o w o l n y  p r z e k ł a d  k s i ą ż k i  N i c o l i  G o r i  „ Z  p a s j ą  w  s e r c u ” ) .


